
Z poważaniem,

Jolanta Trtko-Warczak

Panie Burmistrzu 7 września br. spotkałam się z mieszkańcami Podkamienia. Spotkanie dotyczyło,
modernizacji OW nr 411 Nysa - Podkamień obejmującej również budowę ścieżki pieszo-rowerowej.

Proszę o udzielenie precyzyjnej informacji czy Burmistrz potwjerdza przekazanie kwoty 50 tyś zi na
wykonanie dokumentacji..      .

W chwili obecnej Vice - Marszałek Sz. Ogłaza przystępuje do przygotowania dokumentacji

technicznej i ta decyzja na piśmie jest absolutnie niezbędna,.

Przekazanie kwoty powinno nastąpić Jeszcze w tym roku.

Jolanta Trytko-Warczak12.09.2013

Radna Rady Miejskiej

INTERPELAaA..'   .


